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The Armed Conflict in Libya: the Causes and the Efforts of Settlement

Abstract

The Libyan state has been facing an internal armed conflict since 2014, which is considered
as a dramatic development of the Libyan crisis that the country has been going through since
February 17, 2011 revolution and the fall of Muammar Gaddafi's regime.The study examines
the set of reasons that led to the complexity of the Libyan crisis to run the country into a cycle
of civil war threatening the failure of the state if it goes on without reaching quick solutions.
It also examines the settlement efforts made by the United Nations and the neighbouring
countries of Libya and their effectiveness in ending the armed conflict and resolving the
Libyan crisis.

Key words:. I nternal armed conflict, Libyan crisis, un Libya 's neighboring states.
Le conflit armé en Libye: les causes et |es efforts de réglement

Résumé

La Libye est confrontée a un conflit armeé interne depuis 2014 qui représente une évolution
dramatique de la crise qui a prévalu en Libye depuis la révolution du 17 février 2011. A cet
égard, |'étude examine les causes du conflit armé libyen (2014) qui menacent |'échec de |'Etat
s’il continue sans parvenir a des solutions rapides. Cette étude examine également les efforts
de I'ONU et des états voisins dans le réeglement du conflit armé libyen en particulier et la crise
libyenne généralement, et évalue I'efficacité de ces efforts pour parvenir a un reglement
global.

Mots-clés: Conflit armé interne, crise libyenne, I’onu, états voisins de Libye.
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